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 قرارداد وسلین وویوویچ  
با تیم ملی هندبال تمدید شد

تسنیم: وسلین وویوویچ سرمربی پر آوازه 
هندبال جهان که با حضور بر روی نیمکت تیم 
ملی ایران نمایش چشم نوازی در رقابت های 
قهرمانی جهان برابر قدرت های بلامنازع هندبال 
دنیا ارائه کرد و برای اولین بار تیم ملی ایران را 
به مرحله اصلی این مسابقات برد، قرارداد خود با 
فدراسیون هندبال ایران را تمدید کرد. علیرضا 
پاکدل رئیس فدراسیون هندبال در جریان 
مسابقات قهرمانی جهان مذاکرات با وسلین 
وویوویچ را دنبال کرد و ماحصل این پیگیری ها 
و مذاکرات فشرده تمدید قرارداد وویوویچ برای 
دومین سال پیاپی با ایران بود. تیم ملی هندبال 
ایران در مدت زمان حضور وسلین وویوویچ 
موفق شد مدال برنز بازی های همبستگی 
کشورهای اسلامی را کسب کند و در رقابت های 
قهرمانی جهان به رغم مصدومیت بازیکنان 
کلیدی و جوانگرایی و پوست اندازی در تیم 
ملی، توانست با شکست شیلی برای اولین بار به 
دور دوم مسابقات برسد. همچنین نمایش قابل 
قبول تیم ملی ایران برابر قدرت های هندبال 
جهان از جمله فرانسه، اسپانیا و مونته نگرو 
را  جهان  هندبال  کارشناسان   تحسین 

در بر داشت.

خارجازمستطیلسبز

سایت اسپانیایی:  
 رئال مادرید در اندیشه 

جذب لوکاکو است
سایت »فیچاخس« اسپانیا مدعی شد که 
روملو لوکاکو با پایان قرارداد قرضی اش با 
اینتر به چلسی بازخواهد گشت، اما احتمالا 
رئال مادرید برای جذب او از تیم انگلیسی 
اقدام خواهد کرد. مهاجم بلژیکی از زمان 
بازگشتش به اینتر در تابستان سال 2022، 
روزهای چندان درخشانی را در این تیم 
سپری نکرده است. او مدت زیادی درگیر 
مصدومیت بود و پس از آن هم آن طور که 
انتظار می رفت به شرایط ایده آل برنگشته 
است. او 18 بازی تیمش در تمامی رقابت ها 
را از دست داده و زمانی برگشت که اینتر به 
فکر سرمایه گذاری روی یک مهاجم جدید 
افتاده است. طبق ادعای سایت اسپانیایی، 
باشگاه رئال مادرید به جذب لوکاکو از چلسی 
در پنجره نقل و انتقالات تابستانی برای قرار 
دادن او در کنار کریم بنزما فکر می کند. 
فیچاخس نوشته است؛ کارلو آنچلوتی از 
طرفداران مهاجم بلژیکی است و با توجه به 
اینکه چلسی هم او را نمی  خواهد، انتقالش به 

مادرید چندان دور از ذهن به نظر نمی رسد.

خبـــــر

 لیونل در پاریس هو می شود؟!

بازگشت مسی به بارسا 

سالپنجم
شماره1518

آرمان ملی: لیونل مسی که در پاری سن ژرمن نتوانست 
عملکرد مورد انتظاری را به نمایش بگذارد ظاهرا قصد دارد تا به 

باشگاه سابقش در اسپانیا ملحق شود. 
 جدایی از بارسا 

لیونل مسی 34 ساله تابستان 2021 پس از 21 سال حضور 
در باشگاه بارسلونا و کسب افتخارات تیمی و انفرادی متعدد به 
دلیل ناتوانی این باشگاه در تمدید قراردادش به خاطر قوانین 
وضع شده توسط لالیگا )سقف دستمزدها( از جمع کاتالان ها 

جدا شد و به پاری سن ژرمن پیوست.
 انتقاد 

ژروم روتن، بازیکن سابق پاری سن ژرمن و مجری این روزها 
به شدت از عملکرد لیونل مسی در پاری سن ژرمن انتقاد می کند 
و خرید فوق ستاره آرژانتینی توسط این تیم را یک شکست تلقی 
می کند. ژروم روتن به RMC Sport گفت:  لیونل مسی از وقتی 
به پاری سن ژرمن آمده، غیرعادی بوده است. سخت است که 
درباره بازیکنی که تاریخ فوتبال را تحت تاثیر قرار داده چنین 
صحبت کنیم، اما با توجه به سرمایه گذاری که پاری سن ژرمن 
روی او انجام داد و عملکردی که او داشته، این یک واقعیت است. 
مسی به دلایل بسیاری نمی تواند با پاری سن ژرمن ارتباط برقرار 
کند. قطعا او احساس می کند توسط بارسلونا یتیم مانده است!  
اگر بگوید که وضعیت برای بهبود پیدا کرده است عملکرد او در 
زمین این را نشان نمی دهد. او اکثرا در زمین رضایت ندارد. حس 
رضایت را نمی توان در او دید. در بازی مقابل لیل جز در لحظه 
ضربه آزادی که زد رضایتی در او دیده نشد. لوئیس کامپوس باید 
مسئولیت بر عهده بگیرد و این را بپذیرد که جذب مسی لزوما 

اتفاق خوبی نبوده است و یک شکست بوده است.

 هو می شود؟!
لیونل مسی از زمان پیوستن به پاری سن ژرمن نتوانسته 
انتظارات را از خود در این باشگاه برآورده کند اما حال پس از 
حذف زودهنگام شان از لیگ قهرمانان اروپا با ارائه یک نمایش 
ضعیف در مرحله یک هشتم نهایی مقابل بایرن مونیخ، بخشی 
از هواداران این تیم از مسی خشمگین شده اند. این عده از 
هواداران پاری سن ژرمن، مسی را مقصر شکست مقابل بایرن 
مونیخ می دانند زیرا در هر دو بازی رفت و برگشت، عملکرد 
خوبی از خود ارائه نداد. بنابراین یکی از اعضای کلیدی 
اولتراهای پاری سن ژرمن پیش از بازی این هفته شان مقابل 
رن در لیگ 1 که یک شنبه در پارک دو پرنس برگزار خواهد 
شد، به موندو دپورتیوو اطلاع داده که قصد دارند این ستاره 
آرژانتینی را هو کنند. او در مصاحبه با این نشریه اسپانیایی 
درباره برنامه ای که دارند، گفت: ما همین یک شنبه مسی را 
هو خواهیم کرد. حقوقی که او دریافت می کند در مقایسه با 
عملکردش خیلی بالا است. ما نمی خواهیم او در باشگاه ما بماند. 
اگر هواداران پاری سن ژرمن این کار را انجام دهند، اولین بار 
نخواهد بود که لیونل مسی را هو می کنند. سال گذشته نیز پس 
از حذف مقابل رئال مادرید در همین مرحله، آنها مسی و نیمار 
را هو کردند. گفتنی است قرارداد لیونل مسی با پاری سن ژرمن 
در پایان فصل به اتمام می رسد و آینده او هنوز در هاله ای از 
ابهام قرار دارد. با این حال آرتور پرو خبرنگار رادیو مونته کارلو، 
اعلام کرده هیچ کدام از اعضای اولتراهای پاری سن ژرمن هیچ 
اطلاعاتی به موندو دپورتیوو نداده است و به نظر نمی رسد از 
جانب اولتراها، برنامه ریزی برای هو کردن لیونل مسی انجام 

شده باشد.

 تصمیم
لیونل مسی که تنها سه ماه از قرارداد فعلی اش با باشگاه 
پاری سن ژرمن باقی مانده، گمانه زنی ها در مورد آینده 
حرفه ای اش وجود دارد و در حالی که پدرش در تلاش است 
تا شایعات را تکذیب کند، اما به نظر می رسد او به طور جدی 
به بازگشت به بارسلونا فکر می کند. بر اساس گزارش پایگاه 
خبری »فوت مرکاتو«؛ در حالی که به نظر می رسید همه چیز 
برای ادامه ماجراجویی مسی در پاری سن ژرمن برای یک فصل 
دیگر آماده شده و طرفین هم در ماه دسامبر برسر تمدید قرارداد 
توافق شفاهی کرده اند، حالا مواضع دو طرف تغییر کرده و 
احتمال جدایی برنده جام جهانی 2022 از PSG جدی تر شده 
است. طبق این گزارش؛ شکست های بسیار PSG، حذف از 
لیگ قهرمانان اروپا توسط بایرن مونیخ، پرتنش شدن رابطه  
با هواداران و مهمتر از همه درگیری با کریستوف گالتیه، از 
دلایلی است که حضور مسی 35 ساله در پاری سن ژرمن را به 
شدت پیچیده کرده است. لیونل مسی روز سه شنبه از شرکت 
در تمرین پاری سن ژرمن امتناع کرد و سرمربی پاریسی ها هم 
مات ومبهوت سعی کرد جلوی بازیکنانش او را در تمرین نگه 
دارد. با توجه به شواهد موجود، هر چه پیش می رود لیونل 
مسی از پاری سن ژرمن دور و دورتر می شود. کریستوف گالتیه 
اما با وجود سرد شدن رابطه اش با فوق ستاره  آرژانتینی اش، 
همچنان از لئو مسی قدردانی و دفاع می کند و در تأثیرگذاری 
او بر پاری سن ژرمن که این فصل 18 گل به ثمر رسانده و 17 
پاس گل هم ساخته، تردیدی ندارد. »فوت مرکاتو«؛ در ادامه 
نوشت؛ اگر روزی مسی ایده رفتن به MLS و به طور دقیق تر 
بازی برای اینتر میامی را داشته، اکنون گزینه دیگری در نظر او 
و اطرفیانش است، یعنی بازگشت به بارسلونا. برنده هفت توپ 
طلا با وجود خوشحال بودنش در پاریس، همچنان کاتالونیا 
برایش نوستالژیک است و به محض اینکه فرصت پیدا کند به 
آنجا برمی گردد. بازگشت به بارسلونا، باشگاهی که آن را از صمیم 
قلب می شناسد، یک فرصت طلایی خواهد بود. پیش از این 
دیدارهایی بین خورخه مسی )پدر و مدیر برنامه های لئو( و خوان 
لاپورتا )رئیس باشگاه بارسلونا( برگزار شده است. همچنین مسی 
و ژاوی نیز به طور مرتب با هم در ارتباط هستند. در پایان این 
گزارش آمده است؛ تنها مشکلی که وجود دارد، مشکلات مالی 
است که باشگاه بارسلونا با آن دست و پنجه نرم می کند. بارسا 
که قبلًا برای تمدید قرارداد گاوی هافبک جوان خود با مشکل 
مواجه شده بود، به دقت ذیر ذره بین لالیگا و رئیس آن یعنی 
خاویر تباس است. اگر دو طرف بخواهند دوباره با هم همکاری 
کنند، باشگاه بارسلونا لازم است چندین بازیکن خود را بفروشد و 
بخشی از صورتحساب دستمزد کلی تیم را کاهش دهد تا امیدوار 
به جذب مجدد مسی شود. بارسلونا هنوز تا یافتن راه حلی برای 
بازگرداندن لئو فاصله دارد، اما این فوق ستاره آرژانتینی حالا 

کاملا می داند فصل آینده می خواهد کجا بازی کند.

   دوئل برادران 
 دومین دوئل میان صالح و صابر حردانی به 
چهارمین تساوی آنها تبدیل شد. البته یک بار تیم 
صابر در ضربات پنالتی به پیروزی رسید و در پایان نیز 

قهرمان جام حذفی شد.  

        به یاد داور جوان 
 تیم داوری دیدار جنجالی فولاد خوزستان و گل 
گهر سیرجان با قاب عکس  رسول گشول داور جوان 
فوتبال ایران  و تازه فوت کرده، در مراسم ابتدایی بازی 

حضور یافته بودند.

           تعطیلی 
در حالی که قرار بود بازیکنان تراکتور تا یکشنبه 
تمرین داشته باشند، اما پاکو خمس یک روز زودتر 
به بازیکنان مرخصی داد تا آنها روز گذشته بریز را به 

مقصد شهرهای خود ترک کنند.

ت
شــ

سنو
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کوتاه
ایسنا: تیم فوتبال نساجی مازندران در جریان دیداری 
دوستانه برابر استقلال به تساوی دو بر دو رسید. حمید مطهری 
سرمربی نساجی بعد از این دیدار اظهار کرد: با توجه بازی در 
لیگ که 11 فرودین با تیم گل گهر داریم، استقلال از نظر پازل 
تاکتیکی شباهات های زیادی به گل گهر دارد و به خاطر همین 
یک بازی دوستانه برابر استقلال انجام بدهیم. وی افزود: ما 
با توجه به بودجه و بضاعتی که داریم در جدول جایگاه بدی 
نداریم، اما چون خودم فردی جاه طلب هستم دوست دارم تیمم 
برای مقام های بالاتر بجنگیم. ما از نظر داوری هم ضرر کردیم 
و جایگاه واقعی ما اینجای جدول نیست. او درباره انتخاب امیر 
قلعه نویی به عنوان سرمربی تیم ملی و اینکه خودش هم گزینه 
هدایت تیم ملی بود هم گفت: همان زمان هم تشکر کردم از 
فدراسیون که من را قابل دانسته اند. امیر قلعه نویی مربی با تجربه 
و کاربلد است. قبلا هم گفته بودم هم امیر قلعه نویی و هم یحیی 
گل محمدی لیاقت این را دارند که سرمربی تیم ملی شوند. برای 
امیر قلعه نویی هم آرزوی موفقیت دارم. مطهری درباره اینکه آیا 
در نساجی بازیکنی حضور داشت که لیاقت حضور در تیم ملی 
را داشته باشد گفت: ما بازیکن شایسته داشتیم اما هیچ وقت در 
لیست تیم ملی دخالت نکردم واین حق سرمربی تیم ملی است 
که نفرات خود را انتخاب کند. امیدوارم بهترین نتیجه را با آقای 

قلعه نویی بگیریم و حتما این اتفاق رخ خواهد داد.

بیــنالمــلل
اریک تن هاخ که تابستان اخیر با امضای قراردادی سه ساله 
هدایت تیم فوتبال منچستریونایتد را برعهده گرفت، از زمان 
حضورش روی نیمکت شیاطین سرخ باعث پیشرفت قابل توجه 
این تیم شده است. او که تا به اینجای فصل قهرمانی در جام 
اتحادیه انگلیس را برای من یونایتد به ارمغان آورد، تیمش به 
مراحل یک چهارم نهایی لیگ اروپا و مرحله یک چهارم نهایی 
جام حذفی انگلیس هم رسیده و در لیگ برتر هم با قرار داشتن در 
رتبه سوم شانس بالایی برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان دارد. 
نشریه انگلیسی »میرر« با انتشار گزارشی مدعی شد؛ تن هاخ 53 
ساله پاداش عملکرد خوبش در منچستریونایتد را با تمدید شدن 
قراردادش خواهد گرفت و فرقی نمی کند چه کسی مالکیت این 
باشگاه را برعهده داشت باشد. دو مشتری اصلی خرید باشگاه 
منچستریونایتد یعنی بنیاد »ناین تو« که متعلق به شیخ جاسم 
قطری است و کمپانی »INEOS« که متعلق به سِر رتکلیف 
میلیاردر بریتانیایی است، معتقد هستند تن هاخ همان کسی 
است که می تواند شیاطین سرخ را به روزهای اوجش بازگرداند. 
شیخ جاسم که رئیس بانک اسلامی قطر )QIB( است، پیشنهادی 
پنج میلیارد پوندی را از طریق بنیاد »ناین تو« برای خرید باشگاه 
منچستریونایتد ثبت کرده است، این در حالی است که رتکلیف 
میلیاردر بریتانیایی پیشنهاد چهار میلیارد پوندی خود را از طریق 

کمپانی خود با نام INEOS به ثبت رسانده است.
 

دیدگـــــاه
 دم خروس را باور کنیم 

یا قسم حضرت عباس را آقای تاج؟ 

رسولکربکندی
 کارشناس فوتبال 

 در خصوص تیم ملی باید بگویم تقریبا همه بازیکنانی که 
در خارج و داخل ایران بازی می کنند به لیست تیم ملی دعوت 
شده اند، البته من نام قدوس را در لیست ندیدم شاید در باشگاه ها 
شرایط خوبی نداشت، اما به احتمال زیاد در مراحل بعدی او هم در 
ترکیب تیم قرار بگیرد. البته نمی توان از همان ابتدا وارد مسائل ریز 
مربی شد، به هر حال قلعه نویی تازه هدایت تیم را برعهده گرفته 
و تفکرات خاص خودش را دارد. سرمربی تیم تقریبا نام تمامی 
بازیکنانی که آماده بودند را در لیست اولیه خود قرار داده است 
و باید در مسابقات و بازی های تدارکاتی هدف و برنامه هایشان 
مشخص شود.  در مورد غیبت صیادمنش و قائدی باید بگویم 
این دو بازیکنان شرایطی داشتند که می توانستند جزء نفرات 
باشند، ولی قلعه نویی نمی توانست 50 نفر را دعوت کند و شاید 
در مراحل بعدی این بازیکنان را هم ببیند. به هر حال سرمربی 
تیم باید بهترین ها را برای حضور در جام ملت ها انتخاب کند، 
به همین خاطر فکر می کنم باید کمی فرصت داد تا بازیکنان را 
بشناسد. من فکر می کنم الان زمان انتقاد نیست و برای انجام آن 
زود است و باید ببینیم شرایط به چه صورت پیش می رود.  مطلبی 
می خواندم که نوشته بود تاج برای انتخاب سرمربی خارجی تیم 
ملی پول نداشت، اما برای دستیار خارجی پول دارد! نمی دانم 
کدام یک از این موضوعات درست است و ما حرف چه کسی را باور 
کنیم! به قول معروف نمی دانیم دم خروس را باور کنیم یا قسم 
حضرت عباس را ! قلعه نویی از ابتدا در لیست اولیه مربیان بود و 
نکته جالب اینکه اولین نفری هم بود که انصراف داد؛ فدراسیون 
هم مشخص بود به دنبال مربی خارجی بود، اما تصمیمات عوض 
شد.  طبیعی است که در این مقطع حرف و حدیث زیاد است؛ اما 
فکر می کنم از بین مربیان ایرانی کسی که بتواند از پس تیم و 
لژیونر ها بربیاید قلعه نویی است، ولی قبول این مسئولیت شهامت 
می خواست، چون جام ملت ها بسیار سخت است. با توجه به سطح 
تیم های آسیایی که در جام جهانی دیدیم و با میزبان عربستان کار 
سختی پیش رو داریم. یک بار قلعه نویی طعم عدم نتیجه گیری و 
سوزاندن خود را چشیده و حالا باز با چه تفکری برگشته امیدوارم 
موفق باشد. در حال حاضر مهم ترین مسابقه پیش رو تیم ملی جام 
ملت ها و نتیجه گیری در این مسابقه است. البته به نظرم سرمربی 
تیم ملی می تواند عده ای بازیکن جوان را به بازیکنان باتجربه اضافه 
کرد و نیازی هم نیست که همه بازیکنان باتجربه به تیم ملی دعوت 
شوند، اما ما از تفکر سرمربی بی خبر هستیم و مسلما مربی که بعد 
از شکست در جام ملت ها در یک مقطع سخت تر هدایت تیم ملی 
را برعهده می گیرد قطعا باید به نتیجه فکر کند و مردم را از انتخابی 

که شده راضی نگه دارد.

مصطفی کارخانه:

سخت ترین گروهی است که ایران تا به حال در انتخابی المپیک داشته
مشاور فنی تیم های ملی والیبال گروه ایران در انتخابی 
المپیک 2024 را سخت دانست و معتقد است تیم ملی باید 
به کسب سهمیه از طریق لیگ ملت ها تمرکز کند. مراسم 
قرعه کشی مسابقات والیبال انتخابی المپیک 2024 برگزار شد و 
24 تیم حاضر در این رقابت ها حریفان خود را شناختند. تیم ملی 
ایران در گروه بسیار سختی قرار گرفته و با برزیل، ایتالیا، کوبا، 
اوکراین، آلمان، جمهوری چک و قطر هم گروه است. با توجه به 
اینکه از هر گروه تنها دو تیم سهمیه المپیک کسب می کنند تیم 

ملی کار سختی برای رسیدن به المپیک پاریس از این راه دارد.
 وضعیت قرعه کشی 

مصطفی کارخانه، مدیر تیم های ملی والیبال ایران در 
گفت وگو با ایسنا به گروه ایران در انتخابی المپیک اشاره و بیان 
کرد: گروه فوق العاده سختی داریم. به نظرم سخت ترین گروهی 
است که ایران تا به حال در انتخابی المپیک داشته است. به هر 
حال این اتفاق افتاده است. باید پذیرا باشیم و با برنامه ریزی، 
تلاش و کار بیشتر جبران کنیم. نمی توانیم معترض باشیم 

که گروهمان سخت است پس باید ذهن و نگرش خود را تغییر 
بدهیم و با سخت کوشی بیشتر تلاش کنیم.

 شانس ایران 
او با بیان اینکه شاید شانس ایران در انتخابی المپیک کم باشد، 
ادامه داد: وقتی شانس صعود خود را بالا بدانیم، بیشتر هم تلاش 
می کنیم. بنابراین باید این شانس را بالا بدانیم. المپیک دو سال 
دیگر است و شانس دیگری هم در لیگ ملت های 2024 داریم.

 لیگ ملت ها 
کارخانه ادامه داد: معتقدم باید روی لیگ ملت ها تمرکز 
کنیم. شاید در این انتخابی المپیک سهمیه نگیریم اما می تواند 
دیدارهای تدارکاتی خوبی برایمان باشد. بازی کردن در کنار 
تیم های بزرگ دنیا تجربه خوبی برای بازیکنان ماست. این 
مسابقات می تواند محک تیم ملی باشد و اصل کار را برای لیگ 

ملت های 2024 قرار بدهیم.
 دعوت موسوی 

او در مورد دعوت دوباره محمد موسوی به تیم ملی گفت: 

اگر قرار است در عرصه های بین المللی موفق تر باشیم باید از 
تمام ظرفیت هایمان استفاده کنیم. امیر غفور و محمد موسوی 
سرمایه های ما هستند و اگر قرار است در حد المپیک باشیم 
باید از این بازیکنان استفاده کنیم. کادر فنی ما تصمیم درستی 
گرفته است. البته نباید در تمام مسابقات این بازیکنان را فرسوده 
کنیم. کارخانه در مورد مشکل ممنوع الخروجی محمد موسوی 
بیان کرد: فدراسیون تلاش می کند که تمام کارها را به خوبی 

جلو ببرد و مشکل موسوی هم برطرف شود.
 دعوت نشدن صابر کاظمی  

مشاور فنی تیم های ملی والیبال ایران در مورد دعوت نشدن 
صابر کاظمی به تیم ملی گفت: انتخاب نفرات حق سرمربی 
تیم ملی است. قطعا منافع ملی لحاظ شده است. معتقدم 
صابر کاظمی بازیکن خیلی خوبی است اما باید به انتخاب 
سرمربی احترام بگذاریم. او در واکنش به اینکه به نظر می رسد 
صابر کاظمی به دلایل مالی لیگ کویت را انتخاب کرده است، 
بیان کرد: لیگ ایران به مراتب سطحی بالاتر از لیگ کویت و 
قطر دارد. این بازیکن مسلما از فاز رقابتی خارج می شود چون 
وقتی سطح لیگ و مسابقات پایین است، بازیکن تحت فشار 
قرار نمی گیرد و رشد نمی کند. در هر صورت او پول را انتخاب 

کرده است.

لیست جدید تیم ملی فوتبال ایران در حالی 
رونمایی شد که بعضی بازیکنان استقلال 
انتظار داشتند در این لیست جای می گرفتند. 
در کنار این موضوع شاگردان ساپینتو در 
کورس قهرمانی با سپاهان و پرسپولیس رقابت 
دارد. در همین رابطه حسن روشن به تحلیل 
وضعیت تیم ملی فوتبال و آخرین وضعیت 

استقلال پرداخت:
فولاد  مقابل  استقلال  برتری   

خوزستان چطور بود؟
 استقلال از لحاظ سازماندهی تیمی بسیار 

خوب شده و مدرن تر بازی می کند.
 روند استقلال را چطور می بینید؟

فکر می کنم استقلال در 5 بازی اخیر بسیار 
کامل تر از قبل شده. هم از نظر مدل بازی و هم 
از نظر تاکتیکی. رضاوند مقابل فولاد در جریان 
بازی نبود و مهری در تیم جا افتاده. آینده این 
تیم روشن است و اگر اعتماد و حمایت مناسبی 
داشته باشیم استقلال فصل آینده صد در صد 

قهرمان خواهد شد.
 به نظر شما تیم می تواند به عنوان 

قهرمانی دست پیدا کند؟
بازی های سپاهان به مراتب آسان تر از 
استقلال است، اما فکر می کنم استقلال با 
ادامه دادن همین روند می تواند قهرمانی را 

کسب کند.
 امیر قلعه نویی هم به عنوان سرمربی 

تیم ملی انتخاب شد؟
امیر قلعه نویی بهترین انتخاب برای تیم 
ملی است. صحبت هایی هم در این دوران 
مطرح شد که دور از ادب بود. نمی شود 4 سال 
سرمربی بود و آن حرف ها را درباره قلعه نویی 
زد. ایشان پرافتخارترین مربی لیگ برتر است و 
تجربه مربیگری را دارد. فکر می کنم با توجه به 
بازیکنانی که داریم، فوتبال ملی مان می تواند با 

او رشد کند و به موفقیت برسد.
 قبول دارید کار قلعه نویی در تیم ملی 

سخت است؟
با وضعیتی که در جام جهانی داشتیم کار 
قلعه نویی سخت است ولی از جهاتی باید 
خوشحال باشیم که با بدبختی که با کی روش 
داشتیم از دست وی راحت شدیم. من خواندم 
در جایی گفته بودند با کی روش در جام جهانی 
نظم داشتیم آنهایی که این صحبت ها را انجام 
می دهند از فوتبال چیزی نمی فهمند البته 

شاید هم می خواهند خودشان را تبرئه کنند.

یکشنبه 
1401 .12 .28
26  شعبان19/1444مارس  2023

 شافعی: 
بازیکنان پرسپولیس بی مسئولیت شده اند

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مثل اینکه امسال 
بازیکنان تیم فوتبال پرسپولیس بی مسئولیت شده اند. محمود 
شافعی در گفت وگو با میزان، درباره وضعیت تیم فوتبال 
پرسپولیس بعد از شکست مقابل سپاهان در هفته بیست و سوم 
لیگ برتر، اظهار داشت: پرسپولیس بعد از باخت مقابل سپاهان که 
حریف مستقیمش در راه قهرمانی  بود، تا حدود زیادی از شرایط 
ایده آل دور شد. ضمن اینکه تیم های استقلال و سپاهان که چند 
هفته قبل در تعقیب پرسپولیس بودند هم اکنون با اختلاف 4 
امتیازی و یک امتیازی بالای سر پرسپولیس در رده اول و دوم 
جدول لیگ قرار دارند. ادامه این روند اصلًا به سود پرسپولیس 
نیست و اگر باز هم این گونه امتیاز از دست بدهد فاصله امتیازی 
بیشتر هم خواهد شد. وی افزود: در سال های قبل پرسپولیس 

بردهای بهتر و اقتصادی تری را به دست می آورد، ولی مثل اینکه 
امسال بازیکنان بی مسئولیت شده اند. این فصل جذب بهترین 
بازیکنان در دستور کادر فنی قرار داشت و انصافاً رضا درویش 
مدیرعامل باشگاه بهترین بازیکنان را جذب کرد تا پرسپولیس 
این فصل است مشکلی از این بابت نداشته باشد. بازیکنان به شاد 
کردن دل هواداران این تیم بزرگ آسیا هیچ اهمیتی نمی دهند و 
شرایط را درک نکرده اند که با قهرمانی پرسپولیس خیلی ها زندگی 
می کنند و نباید آنها را در این شرایط ناامید کرد. پیشکسوت 
فوتبال در خصوص انتخاب امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی تیم 
ملی یادآور شد: قلعه نویی بهترین گزینه  داخلی فوتبال ایران بود 
برای سرمربیگری تیم ملی بود، اما مخالفت مربی داخلی هستم. 
اعتقاد دارم مربی داخلی اصلًا به درد فوتبال ایران نمی خورد، 

چون لژیونر های زیادی داریم. آیا مربیان ایرانی می توانند به 
بازیکنانی نظیر مهدی طارمی، سردار آزمون، علیرضا جهانبخش 
و ... چیز جدیدی یاد بدهند؟ شافعی درباره دیدار تدارکاتی ایران 
و روسیه خاطرنشان کرد: بازی های تدارکاتی مزایا و معایبی دارد، 
اما معایب دیدار با روسیه برای ایران بیشتر است. روسیه که 2 
سال از بازی های بین المللی محروم شده است، می خواهد چه بار 
مثبتی به تیم ملی ایران اضافه کند؟ باید تیم ملی فوتبال ایران 
برای حضور پرقدرت در جام ملت های آسیا با تیم های قدرتمند 
اروپایی همچون ایتالیا و کرواسی یا سایر تیم ها در این سطح بازی 
کند. بازی ها و برنامه های تیم ملی فوتبال ایران در این زمانه دیگر 
در حد جوک است و چیزی به فوتبال ایران اضافه نمی کند تا 

پیشرفتی حاصل شود.


